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W Forum Drogowym, które odbyło się w dniach 8-9 listopada 2012 r. w Puławach uczestniczyło ponad 80
samorządowców,  zarządców  dróg  i  mostów  oraz  przedstawicieli  innych  instytucji  z  Lubelszczyzny
związanych bezpośrednio lub pośrednio z rozwojem sieci drogowej.

Podczas spotkania omawiano m.in. takie zagadnienia, jak:
Strategia komunikacji regionu.1.

Rozwój sieci drogowej na poziomie lokalnym i możliwości pozyskiwania funduszy na drogi.2.
Kluczowe inwestycje drogowe, takie jak mosty na Wiśle czy trasy ekspresowe.3.
Wyzwania ekologiczne przy budowie dróg.4.
Otoczenie instytucjonalne sektora drogowego.5.

Pierwszy dzień upłynął  pod znakiem planowania rozwoju sieci  drogowej oraz źródeł  pozyskiwania dofinansowania na rozwój dróg lokalnych. Drugiego dnia omawiano
kluczowe przy określaniu lokalizacji nowych inwestycji kwestie związane z wpływem dróg na środowisko przyrodnicze oraz na człowieka. Zwieńczeniem Forum był panel
dyskusyjny, na którym poruszono kwestie otoczenia społecznego i instytucjonalnego inwestycji drogowych.

W przyszłości Forum ma szanse stać się polem do wymiany doświadczeń przy budowie i eksploatacji dróg na Lubelszczyźnie.
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